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Rada Miejska w Augustowie 

 

 

PROTOKÓŁ NR XLVII/2022 

z obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. Młyńska 35 

 

w dniu 31 marca 2022 r. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych, co stanowi o prawomocności obrad.  

– /lista obecności w załączeniu /nr 1/. 

 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Rafał Harasim 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Izabela Agnieszka Piasecka 

13. Katarzyna Raczkowska 

14. Jolanta Oneta Roszkowska 

15. Adam Sieńko 

16. Aleksandra Maria Sigillewska 

17. Mieczysław Szczerbakow 

18. Marek Sznejder 

19. Magdalena Śleszyńska 

20. Krystyna Wilczewska 

21. Mirosław Zawadzki 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa, 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta, 

- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta, 

- Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Pani Beata Kornelius – Radca Prawny, 

- Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, 

- Prezesi miejskich spółek, 

- Goście, 

- Dziennikarze, 

- Mieszkańcy. 

 

Obrady rozpoczęto 31 marca 2022 r. o godz. 10:00,  

a zakończono o godz. 17:28 tego samego dnia. 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

4. Sprawozdanie z realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny wynikającego z ustawy 

z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za rok 2021 

i realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustowa na lata 2020-2022 

oraz potrzeby związane z realizacją zadania w gminie Miasto Augustów. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 2021-2030, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, udzielane 

przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Augustowie oraz szczegółowych zasad 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu pobierania opłat, 

c) zmiany Uchwały Nr XLV/462/2022 z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie przyjęcia 

programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Augustów pn. Airgustów 

i określenia dotacji w ramach programu, 

d) określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej z przeznaczeniem na zadania 

służące rozwojowi rodzinnych ogrodów działkowych w Augustowie, sposobu 

ich rozliczania oraz kontroli, 

e) wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto 

Augustów w 2022 r., 

f) regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 

wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert, 

g) zmiany Uchwały Nr X/105/19 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia stref cen 

i stawek taryfowych przy przewozie osób i ładunków taksówkami na obszarze Miasta 

Augustowa, 

h) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas określony kolejnej 

umowy najmu z dotychczasowym najemcą, 

i) przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości, 

j) zmiany składu osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej 

w Augustowie, 

k) zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie, 

l) zmian budżetu miasta na rok 2022, 

m) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034, 

n) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Augustowskiemu, 

o) udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi 

Augustowskiemu na realizację inwestycji tj. "Przebudowa ulicy powiatowej Nr 2540B - 

Rajgrodzka/Jonkajtysa na odcinku od skrzyżowania z ul. Wojska Polskiego 

do skrzyżowania z ul. Głowackiego" wraz z przebudową oświetlenia, 

p) udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Województwu 

Podlaskiemu na realizację inwestycji tj. budowę kładki rowerowej nad Kanałem Bystrym 

w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 664 w Augustowie. 

6. Przyjęcie protokołów z obrad: XLV sesji Rady Miejskiej z 24.02.2022 r.; XLVI sesji 

Rady Miejskiej z 7.03.2022 r. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 
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Ad. pkt 1  

Otwarcie obrad. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie otworzyła 

obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Augustowie. Powitała Państwa Radnych, 

Panów Burmistrzów, pracowników Urzędu Miejskiego, gości, dziennikarzy. Stwierdziła, 

że zgodnie z podpisaną listą obecności w obradach bierze udział 19 radnych, więc obrady 

są prawomocne. Poinformowała, że obrady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania z obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty 

/0:05/. 

 

Ad. pkt 2  

Przedstawienie porządku obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu porządku obrad /0:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Państwo 

Radni otrzymali porządek obrad w systemie eSesja /zał.nr 2/. Udzieliła głosu 

Panu Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta Augustowa /0:47/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa wniósł o wprowadzenie 

do porządku obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, w punkcie 5a, projektu uchwały 

w sprawie udzielenia upoważnienia do prowadzenia postępowania w sprawach dotyczących 

wypłaty świadczenia pieniężnego z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia 

obywatelom Ukrainy przebywającym na terenie Miasta Augustowa /zał. nr 3/ /1:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są jeszcze wnioski 

lub uwagi do porządku obrad. Zgłoszeń nie było i Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała 

wniosek Burmistrza Miasta pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego 

głosu w systemie eSesja /1:58/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku obrad XLVII sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 31 marca 2022 r. projektu uchwały w sprawie udzielenia 

upoważnienia do prowadzenia postępowania w sprawach dotyczących wypłaty świadczenia 

pieniężnego z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy 

przebywającym na terenie Miasta Augustowa. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 
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BRAK GŁOSU (2) 

Adam Sieńko, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek 

Burmistrza Miasta Augustowa został przyjęty. Poddała pod głosowanie porządek obrad 

po wprowadzonej zmianie /3:22/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Sieńko, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad 

został przyjęty. Następnie udzieliła głosu młodzieży z Zespołu Tańca Ludowego „Bystry” 

/3:58/. 

 

Młodzież przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej projekt „Polsko - Litewskie 

Rysunki Pogranicza” będącego efektem współpracy dwóch grup: polskiej i litewskiej w ramach  

programu Erasmus+. Omówiono realizację projektu, znaczenie współpracy. Cele osiągano 

dzięki zainteresowaniu folklorem, tańcami ludowymi, odnajdywaniem wspólnych korzeni, 

historii, tradycji, zwyczajów. Stworzono broszurę z poradami, jak kultywować własną kulturę 

i tradycję. Efektem owocnej pracy było przygotowanie występu tanecznego wspólnie 

nauczonych tańców polskich i litewskich /4:31/. 

 

/Oklaski /13:18/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała młodzieży 

za promowanie kultury i tradycji. Udzieliła głosu Pani Halinie Poźniakowskiej /13:25/. 

 

Pani Halina Poźniakowska – koordynator projektu serdecznie podziękowała za umożliwienie 

prezentacji projektu Erasmus, dzięki któremu dzieci mogą rozwijać się. Poinformowała, 

że nie ma problemu z naborem dzieci do Zespołu, które oprócz zainteresowania folklorem 

zajmują się różnorodną tematyką /13:39/. 

 

/ Oklaski /14:52/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /14:57/. 
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Ad. pkt 3  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności 

Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /15:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że punktem 

3 porządku obrad jest sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia 

ostatniego sprawozdania. Udzieliła głosu Panu Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrzowi 

Miasta Augustowa. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /15:50/. 

 

/Głosy z sali /16:24/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /16:29/. 

 

/Głosy z sali /16:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /16:32/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta podziękował augustowskiej młodzieży, 

Pani Halinie Poźniakowskiej i Zespołowi Tańca Ludowego „Bystry” za zaangażowanie. 

Pogratulował sukcesów. Przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności oraz Urzędu 

Miejskiego w czasie od ostatniej, zwykłej sesji Rady Miejskiej, tj. od 24.02.2022 r. 

do 31.03.2022 r. /16:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /29:53/. 

 

Ad. pkt 4  

Sprawozdanie z realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny wynikającego z ustawy 

z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za rok 2021 

i realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustowa na lata 2020-

2022 oraz potrzeby związane z realizacją zadania w gminie Miasto Augustów. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania Sprawozdanie z realizacji zadania z zakresu wspierania 

rodziny wynikającego z ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej za rok 2021 i realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustowa 

na lata 2020-2022 oraz potrzeby związane z realizacją zadania w gminie Miasto Augustów 

/29:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym 

punktem porządku obrad jest sprawozdanie z realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny 

wynikającego z ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej za rok 2021 i realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustowa 

na lata 2020-2022 oraz potrzeby związane z realizacją zadania w gminie Miasto Augustów 

/zał. nr 4/. Sprawozdanie było omówione na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. 

Zapytała, czy są pytania do sprawozdania. Udzieliła głosu Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu 

– Zastępcy Burmistrza Miasta Augustowa /29:56/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta stwierdził, że Państwo Radni 

mogli zapoznać się z przesłanym sprawozdaniem, które było rozpatrywane na posiedzeniu 

Komisji Społeczno-Oświatowej, aby nie dokonywać po raz kolejny czegoś, co mogłoby 

niepotrzebnie przedłużyć sesję /31:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Magdalenie Śleszyńskiej  /31:21/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /31:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:00/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /32:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:42/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /33:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska wróci do tematu sprawozdania w punkcie „wolne wnioski” ewentualnie w momencie 

przybycia na sesję Pani Kierownik MOPS od razu udzieli jej  głosu i Państwo Radni będą mogli 

zadawać pytania dotyczące ww. sprawozdania /33:43/. 

 

Ad. pkt 5a  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia do prowadzenia 

postępowania w sprawach dotyczących wypłaty świadczenia pieniężnego z tytułu 

zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy przebywającym 

na terenie Miasta Augustowa. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia 

do prowadzenia postępowania w sprawach dotyczących wypłaty świadczenia pieniężnego 

z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy przebywającym 

na terenie Miasta Augustowa /34:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia 

do prowadzenia postępowania w sprawach dotyczących wypłaty świadczenia pieniężnego 

z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy przebywającym 

na terenie Miasta Augustowa. Udzieliła głosu Panu Mirosławowi Karolczukowi – 

Burmistrzowi Miasta Augustowa /34:19/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa omówił projekt uchwały 

w powyższej sprawie /34:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do   projektu uchwały. Udzieliła głosu Pani Radnej Magdalenie Śleszyńskiej  /35:22/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /35:45/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /36:12/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /36:14/. 

 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /36:25/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /36:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /36:57/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /37:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /38:05/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /38:10/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swego głosu w systemie eSesja /39:25/. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia upoważnienia do prowadzenia postępowania w sprawach dotyczących wypłaty 

świadczenia pieniężnego z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom 

Ukrainy przebywającym na terenie Miasta Augustowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/470/2022 w sprawie udzielenia upoważnienia do prowadzenia postępowania 

w sprawach dotyczących wypłaty świadczenia pieniężnego z tytułu zapewnienia 

zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy przebywającym na terenie Miasta 

Augustowa została podjęta /39:56/. 

/Uchwała Nr XLVII/470/2022 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała Panią Barbarę Cituk 

– Zastępcę Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Poinformowała, że Państwo 

Radni maja pytania do sprawozdania z realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny 

wynikającego z ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 
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zastępczej za rok 2021 i realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustowa 

na lata 2020-2022 oraz potrzeby związane z realizacją zadania w gminie Miasto Augustów. 

Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /40:02/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /40:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:39/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /40:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:10/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

przeprosiła za spóźnienie na sesję, którego przyczyną były sprawy służbowe. Omówiła zmiany  

w przedłożonym sprawozdaniu,  które zaszły na terenie Gminy Miasta Augustów w 2021 roku 

/41:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. Zgłoszeń 

nie było i Pani Przewodnicząca uznała, że Radzie Miejskiej zostało przedstawione 

sprawozdanie z realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny wynikającego z ustawy z dnia 

9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za rok 2021 i realizacji 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustowa na lata 2020-2022 oraz potrzeby 

związane z realizacją zadania w gminie Miasto Augustów /44:11/. 

 

Ad. pkt 5b  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Miasto 

Augustów na lata 2021-2030. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Gminy Miasto Augustów na lata 2021-2030 /44:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 2021-2030. Projekt był rozpatrywany na posiedzeniu 

Komisji Społeczno-Oświatowej, Komisji Rozwoju, Komisji do spraw Budżetu, Komisji 

Uzdrowiskowej. Poprosiła o zabranie głosu Pana Mirosława Zawadzkiego – Przewodniczącego  

Komisji Społeczno-Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji Społeczno-Oświatowej 

/44:23/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

28 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Gminy Miasto Augustów na lata 2021-2030. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 10 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy 4 głosach wstrzymujących się /44:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Pana Emiliana 

Jasyena Al-Khameri – Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii 

Komisji do spraw Budżetu /45:18/. 
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Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 30 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 2021-2030. Po analizie przedstawionego 

dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 11 głosami za, 

przy 3 głosach przeciwnych i przy 4 głosach wstrzymujących się /45:47/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Pana Dariusza 

Ostapowicza – Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Przewodniczącego Komisji 

Uzdrowiskowej o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju i Komisji Uzdrowiskowej /46:14/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 30 marca 2022 r. zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 

2021-2030. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja Rozwoju pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 9 głosami za, przy 3 głosach przeciwnych 

i przy 3 głosach wstrzymujących się. Komisja Uzdrowiskowa Rady Miejskiej w Augustowie 

na posiedzeniu w dniu 30 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 2021-2030. Po analizie przedstawionego 

dokumentu, Komisja Uzdrowiskowa pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

6 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 4 głosach wstrzymujących się /46:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /47:21/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta przedstawił Strategię Rozwoju 

Gminy Miasto Augustów na lata 2021 – 2030 /47:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu, który zgłasza Wniosek Formalny /52:53/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski zgłosił Wniosek Formalny o przeprowadzenie debaty 

długiej w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 2021-2030 /53:00/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /53:08/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /53:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /53:24/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /53:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

Wniosek Formalny Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie swego głosu w systemie eSesja /53:45/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego o przeprowadzenie debaty 

długiej w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 2021-2030.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, 

Krystyna Wilczewska 

PRZECIW (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek 

Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego został odrzucony. Następnie udzieliła głosu 

Panu Radnemu Adamowi Sieńko /54:19/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Adam Sieńko /54:58/. 

 

/Głos z sali /55:53/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /55:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /54:55/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /56:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:33/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /57:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:38/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /57:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:16/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:00:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:36/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:00:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:33/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:01:38/. 



S t r o n a  | 11 

 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:15/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:04:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:38/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /1:04:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:16/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:06:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:25/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:06:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:47/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:06:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:08:18/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:08:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:11/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:11:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:13:54/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:14:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:45/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:16:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:09/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:19:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:20:05/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /1:20:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:21:07/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /1:21:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:28/. 
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Pan Radny Tomasz Miklas /1:23:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:35/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /1:23:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:42/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:26:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:00/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:28:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:48/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:29:07/. 

 

/Głos z sali /1:31:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:16/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:31:20/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca 

Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 2021-2030. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swego głosu w systemie eSesja /1:34:20/. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 2021-2030.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/471/2022 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 

2021-2030 została podjęta /1:34:58/. 
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/Uchwała Nr XLVII/471/2022 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5c  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, udzielane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Augustowie oraz 

szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu 

pobierania opłat. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

udzielane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Augustowie oraz szczegółowych zasad 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu pobierania opłat /1:35:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi, udzielane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

w Augustowie oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat 

oraz trybu pobierania opłat. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji 

Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Pana Mirosława Zawadzkiego – 

Przewodniczącego  Komisji Społeczno-Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji /1:35:07/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

28 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

udzielane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Augustowie oraz szczegółowych zasad 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu pobierania opłat. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

10 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 2 głosach wstrzymujących się /1:35:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Barbarze 

Cituk – Zastępcy Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /1:36:41/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
omówiła ww. projekt uchwały /1:36:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Udzieliła głosu Pani Radnej Aleksandrze Marii Sigillewskiej /1:37:55/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:38:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:21/. 
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Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

/1:40:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:39/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:45:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:48:21/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:48:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:49:04/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:49:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:51:51/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:52:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:49/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

/1:52:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Aleksandrze Marii Sigillewskiej, która zgłasza Wniosek Formalny /1:53:50/. 

 

Pani Radna  Aleksandra Maria Sigillewska zgłosiła Wniosek Formalny o zmianę stawki 

w projekcie uchwały z 30 zł na 28 zł - tak, jak było wcześniej /1:54:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:19/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

/1:54:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:56/. 

 

Radni /1:55:04/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

/1:55:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:32/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:56:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:57:08/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:57:12/. 

 



S t r o n a  | 15 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:57:34/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

/1:57:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:58:15/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:58:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:17/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:59:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:30/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /2:00:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:45/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /2:00:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:55/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

/2:00:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:02:30/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /2:02:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:03/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /2:04:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:18/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /2:04:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:05:54/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:06:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:10:16/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:10:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:11:19/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

/2:11:49/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:13:41/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:13:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:15:09/. 

 

Pan Radny Rafał Harasim /2:15:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała Wniosek Formalny 

Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie swego głosu w systemie eSesja /2:16:37/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej, aby w załączniku Nr 2 

do uchwały Nr XXXII/210/09 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 03 lipca 2009 r. w sprawie 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi, udzielane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

w Augustowie oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz 

trybu pobierania opłat, §1 ust.1 otrzymał brzmienie: „Ustala się koszt jednej godziny usług 

opiekuńczych w wysokości 28,00 zł.” /tak, jak było wcześniej/. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder 

PRZECIW (9) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Magdalena 

Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Wniosek 

Formalny Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej został przyjęty /2:18:22/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:18:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:18:30/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:18:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:18:57/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta poprosił o ogłoszenie przerwy 

w obradach. Skoro przedłożony projekt uchwały nic nie zmienia, to być może zostanie 

wycofany z porządku obrad /2:19:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła piętnastominutową 

przerwę w obradach /2:19:19/. 

 

Przerwa /2:19:33 – 2:38:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Udzieliła głosu Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /2:38:59/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta złożył w imieniu Burmistrza 

Miasta Augustowa Wniosek Formalny o zmianę porządku obrad, polegający na zdjęciu 

z porządku obrad projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, udzielane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Augustowie oraz 

szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu pobierania 

opłat /2:39:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała Panią Mecenas, 

czy powinna poddać pod głosowanie zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad /2:39:50/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny wyjaśniła, że zmianę porządku obrad należy 

przegłosować /2:39:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:40:02/. 

 

/Głos z sali /2:40:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:40:40/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska poprosiła o uzasadnienie zgłoszonego wniosku 

/2:41:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /2:41:09/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta wyjaśnił, iż w związku z opinią, 

która brzmi, że stawka miałaby być taka sama, to trudno byłoby zrobić zmianę w uchwale, która 

w swej treści byłaby taka sama, jak pierwotna treść aktu prawnego /2:41:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała Wniosek Formalny 

Burmistrza Miasta Augustowa pod głosowanie /2:41:51/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającą uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 
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specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, udzielane przez 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Augustowie oraz szczegółowych zasad częściowego 

lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu pobierania opłat. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek 

Burmistrza Miasta Augustowa został przyjęty. Poinformowała, że Rada Miejska zdjęła  

z porządku obrad projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

udzielane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Augustowie oraz szczegółowych zasad 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu pobierania opłat /2:43:13/. 

 

Ad. pkt 5d  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/462/2022 z dnia 

24 lutego 2022 r. w sprawie przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy 

Miasta Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XLV/462/2022 z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie przyjęcia programu redukcji niskiej emisji 

na terenie Gminy Miasta Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu 

/2:43:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XLV/462/2022 z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie przyjęcia programu redukcji niskiej 

emisji na terenie Gminy Miasta Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach 

programu. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji do spraw 

Budżetu, Komisji Rozwoju, Komisji Uzdrowiskowej. Poprosiła o zabranie głosu Pana Dariusza 

Ostapowicza – Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju  

/2:43:23/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 30 marca 2022 r. zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/462/2022 z dnia 24 lutego 2022 r. 

w sprawie przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Augustów 

pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu. Po analizie przedstawionego 

dokumentu, Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się 
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/2:44:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /2:45:07/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta omówił ww. projekt uchwały 

/2:45:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/462/2022 z dnia 24 lutego 2022 r. 

w sprawie przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Augustów 

pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /2:45:27/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XLV/462/2022 z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie przyjęcia programu 

redukcji niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji 

w ramach programu. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (3) 

Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/472/2022 w sprawie przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy 

Miasta Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu została podjęta 

/2:46:14/. 

Uchwała Nr XLVII/472/2022 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5e 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi rodzinnych ogrodów 

działkowych w Augustowie, sposobu ich rozliczania oraz kontroli. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie określenia trybu postępowania 

o udzielenie dotacji celowej z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi rodzinnych 

ogrodów działkowych w Augustowie, sposobu ich rozliczania oraz kontroli /2:46:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia trybu 

postępowania o udzielenie dotacji celowej z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi 
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rodzinnych ogrodów działkowych w Augustowie, sposobu ich rozliczania oraz kontroli. 

Wniosek w tej sprawie złożyła grupa Radnych Rady Miejskiej w Augustowie /zał. nr 8/. 

Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła 

o zabranie głosu Pana Mirosława Zawadzkiego – Przewodniczącego Komisji Społeczno-

Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji /2:46:20/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

28 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie określenia trybu postępowania 

o udzielenie dotacji celowej z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi rodzinnych 

ogrodów działkowych w Augustowie, sposobu ich rozliczania oraz kontroli. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /2:45:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Wnioskodawcy 

chcą zabrać głos. Udzieliła głosu Pani Radnej Izabeli Agnieszce Piaseckiej /2:47:27/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:47:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:32/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:48:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:50:22/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:50:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:50:48/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:50:54/. 

 

/Radna /2:51:31/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:51:34/. 

 

/Radna /2:51:36/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:51:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:52:03/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /2:52:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:55:09/. 

 

/Radna /2:55:09/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski zgłosił Wniosek Formalny, aby termin składania wniosków 

rozpoczął się 11 kwietnia i trwał przynajmniej do 20 czerwca. Poinformował, że niedługo 
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rozpocznie się nabór wniosków. Rozumie, że Pan Prezes Ogrodu Działkowego Armii Krajowej 

wiedział o tej procedurze i może już przygotował się do złożenia wniosku, natomiast należy 

dać szansę innym ogrodom działkowym, które może dopiero teraz dowiedzą się o tym, że taka 

możliwość zaistnieje. Przygotowanie wniosku trwa tydzień, półtora tygodnia - tyle czasu 

zostało do rozpoczęcia naboru wniosków. Termin ten jest bliski, dlatego warto go zmienić 

dla przejrzystości sytuacji i uniknięcia zarzutów, że jest to uchwała przyjmowana pod potrzeby 

jednego ogrodu działkowego  /2:55:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:57:41/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz nie przychylił się do wniosku Pana Radnego Marcina 

Kleczkowskiego /2:57:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:58:43/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska poprosiła o potwierdzenie, że projekt uchwały 

jest zgodny z prawem. Przygotowując się do sesji w dzienniku „Gazeta Prawna” znalazła  taką 

informację, że Gmina nie może zawrzeć zapisu, który mówi o wysokości dotacji, iż jest to 80%. 

Przedłożona propozycja jest niezgodna z ustawą o rodzinnych ogrodach działkowych i ustawą 

o finansach publicznych /2:58:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:59:46/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:59:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:00:12/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /3:00:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:02:26/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:02:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:02:32/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:02:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

Wniosek Formalny Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie swego głosu w systemie eSesja /3:03:02/. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosku Formalnego Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego w sprawie wydłużenia terminu 

naboru wniosków, aby wynosił od 11 kwietnia do 20 czerwca.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela 

Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

PRZECIW (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystyna Wilczewska 

 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Wniosek 

Formalny Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego został odrzucony. Udzieliła głosu 

Panu Radnemu Mieczysławowi Szczerbakow /3:03:40/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:03:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:04:37/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:04:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:05:29/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /3:05:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:07:02/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:07:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:08:38/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /3:08:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:09:29/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:09:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:02/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:10:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła dziesięciominutową, 

„techniczną” przerwę w obradach /3:10:22/. 

 

Przerwa /3:10:30 – 3:22:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Zgłosiła Wniosek Formalny o wykreślenia zapisu w 2 ust. 3 dotyczącego dotacji 80%. Zapytała, 
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czy wnioskodawcy wyrażają zgodę na wprowadzenie poprawki. Udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /3:22:20/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że po przeanalizowaniu 

wypowiedzi Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej proponuje się Radzie Miejskiej 

wprowadzenie, za zgodą wnioskodawców, poprawki w projekcie uchwały przestawionej przez 

Panią Przewodniczącą Rady Miejskiej, aby zapis § 2 ust. 3 otrzymał brzmienie: „Dotacja 

udzielona jest na podstawie umowy w wysokości określonej w rozstrzygnięciu o przyznaniu 

dotacji, o którym mowa w § 5 ust. 4 i 5", czyli bez limitu. /3:23:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

przedstawicielowi wnioskodawców /3:24:20/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz poinformował, że zgadza się na wprowadzenie poprawki, 

ponieważ będzie to racjonalne, przejrzyste i zadowoli wszystkie środowiska zgromadzone 

na sesji /3:24:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:43/. 

 

/Radni /3:24:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:58/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:25:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. Wniosek 

Formalny pod głosowanie /3:25:16/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Pani Alicji Dobrowolskiej, aby w załączniku projektu uchwały w sprawie 

określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej z przeznaczeniem na zadania 

służące rozwojowi rodzinnych ogrodów działkowych w Augustowie, sposobu ich rozliczania 

oraz kontroli w § 2 ust. 3 otrzymał brzmienie: "Dotacja udzielona jest na podstawie umowy 

w wysokości określonej w rozstrzygnięciu o przyznaniu dotacji, o którym mowa w § 5 ust. 4 

i 5". .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Wniosek 

Formalny został przyjęty /3:26:31/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska podziękowała za uwzględnienie uwagi, którą 

zgłosiła, ponieważ uchwała byłaby zakwestionowana przez Pana Wojewodę /3:26:47/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały z naniesioną poprawką. Poprosiła Państwa 

Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /3:27:01/. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej z przeznaczeniem na zadania 

służące rozwojowi rodzinnych ogrodów działkowych w Augustowie, sposobu ich rozliczania 

oraz kontroli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/473/2022 w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej 

z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi rodzinnych ogrodów działkowych 

w Augustowie, sposobu ich rozliczania oraz kontroli została podjęta /3:27:42/. 

/Uchwała Nr XLVII/473/2022 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
 

Ad. pkt 5f  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu 

kąpielowego na terenie Gminy Miasto Augustów w 2022 r. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia 

sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto Augustów w 2022 r. /3:27:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk 

oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto Augustów w 2022 r. Projekt 

uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła 

Pana Mirosława Zawadzkiego – Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej 

o przedstawienie opinii Komisji.  /3:27:48/. 
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Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

28 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz 

określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto Augustów w 2022 r. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /3:28:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /3:28:43/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta omówił ww. projekt uchwały 

/3:29:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Udzieliła głosu Pani Radnej Izabeli Agnieszce Piaseckiej /3:30:03/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:30:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:31:23/. 

 

Pan Radny Rafał Harasim /3:31:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:40/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:33:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:25/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:35:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:39/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrza Miasta /3:35:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:42:27/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:42:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:43:33/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /3:43:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:12/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:44:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:40/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:44:42/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:46:32/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:46:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:57/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:49:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49:12/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:49:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49:13/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:49:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:50:05/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:50:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:22/. 

 

Pan Radny  Tomasz Miklas /3:52:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:55/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:52:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:11/. 

 

Pan Radny  Tomasz Miklas /3:54:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:34/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:54:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:54/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /3:54:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:56:27/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:56:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:16/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /3:59:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:49/. 
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:59:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:50/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /4:00:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:00:40/. 

 

Pan Paweł Głowacki - Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:00:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:09:32/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /4:09:37/. 

 

/Głosy z sali /4:12:13/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /4:12:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:12:16/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:12:28/. 

 

/Głosy z sali /4:13:43/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:13:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:46/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:15:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15:14/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:15:31/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk 

oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto Augustów w 2022 r. /4:15:47/. 

 

Głosowano w sprawie: 

wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto Augustów 

w 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna 
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Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mirosław Chudecki, Rafał Harasim, Adam Sieńko 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/4774/2022 w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego 

na terenie Gminy Miasto Augustów w 2022 r. została podjęta /4:16:47/. 

/Uchwała Nr XLVII/474/2022 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5g  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert 

na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów 

wyboru ofert. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie regulaminu otwartego konkursu 

ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów 

wyboru ofert /4:16:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie regulaminu otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego 

oraz kryteriów wyboru ofert. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji 

Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Pana Mirosława Zawadzkiego – 

Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji /4:16:54/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

28 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie regulaminu otwartego konkursu 

ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów 

wyboru ofert. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie 

wstrzymującym się /4:17:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Filipowi 

Jerzemu Chodkiewiczowi – Zastępcy Burmistrza Miasta /4:17:48/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta omówił ww. projekt uchwały 

/4:17:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinkowi Kleczkowskiemu /4:22:43/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:22:49/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:25:05/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:25:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:28:45/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /4:28:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:30:31/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /4:30:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:33:47/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:33:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:37:53/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Kierownik Wydziału Inwestycji /4:38:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:38:25/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczebrakow /4:38:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:39:36/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /4:39:39/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczebrakow /4:39:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:40:07/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /4:40:08/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczebrakow /4:40:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:40:43/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /4:40:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:42:31/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /4:42:32/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie regulaminu otwartego konkursu 

ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów 

wyboru ofert. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swego głosu w systemie eSesja /4:42:34/. 
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Głosowano w sprawie: 

regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania  

przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/475/2022 w sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert została 

podjęta /4:43:10/. 

/Uchwała Nr XLVII/475/2022 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5h  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/105/19 z dnia 30 maja 

2019 r. w sprawie ustalenia stref cen i stawek taryfowych przy przewozie osób i ładunków 

taksówkami na obszarze Miasta Augustowa. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/105/19 

z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia stref cen i stawek taryfowych przy przewozie osób 

i ładunków taksówkami na obszarze Miasta Augustowa /4:43:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr X/105/19 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia stref cen i stawek taryfowych 

przy przewozie osób i ładunków taksówkami na obszarze Miasta Augustowa. Projekt uchwały 

był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu 

Pana Mirosława Zawadzkiego – Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej 

i przedstawienie opinii Komisji /4:43:16/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

28 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/105/19 

z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia stref cen i stawek taryfowych przy przewozie osób 

i ładunków taksówkami na obszarze Miasta Augustowa. Po analizie przedstawionego 

dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 12 głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /4:43:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /4:44:24/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępcy Burmistrza Miasta omówił ww. projekt uchwały, 

który jest zgodny ze złożonym wnioskiem środowiska taksówkarzy wykonujących usługi 

przewozu osób i ładunków taksówkami na obszarze Miasta Augustowa. Chodzi o podniesienie  

stawki opłaty początkowej na 12 zł oraz przede wszystkim opłaty za 1 godzinę postoju 

we wszystkich strefach taryfowych na 90 zł. /4:44:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały, czy przedstawiciele taksówkarzy chcą zabrać głos /4:45:37/. 

 

/Głosy z sali /4:45:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu 

Mirosławowi Chudeckiemu /4:45:57/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:46:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:46:54/. 

 

Przedstawiciel taksówkarzy /4:47:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:48:45/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:48:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:50:30/. 

 

Przedstawiciel taksówkarzy /4:50:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:50:32/. 

 

Przedstawiciel taksówkarzy /4:50:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:43/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /4:51:53/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/105/19 

z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia stref cen i stawek taryfowych przy przewozie osób 

i ładunków taksówkami na obszarze Miasta Augustowa. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /4:53:20/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr X/105/19 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia stref cen i stawek 

taryfowych przy przewozie osób i ładunków taksówkami na obszarze Miasta Augustowa.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/476/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr X/105/19 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie 

ustalenia stref cen i stawek taryfowych przy przewozie osób i ładunków taksówkami 

na obszarze Miasta Augustowa została podjęta /4:54:27/.  

/Uchwała Nr XLVII/476/2022 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5i  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym na czas określony kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym na czas określony kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

/4:54:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas określony kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu 

Komisji do spraw Budżetu, Komisji Rozwoju, Komisji Uzdrowiskowej. Poprosiła o zabranie 

głosu Pana Dariusza Ostapowicza – Przewodniczącego Komisji Rozwoju i przedstawienie 

opinii Komisji Rozwoju /4:54:39/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 30 marca 2022 r. zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 

na czas określony kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały 13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się /4:55:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /4:55:37/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta omówił ww. projekt uchwały 

/4:55:46/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Udzieliła głosu Pani Radnej Magdalenie Śleszyńskiej /4:56:14/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:56:20/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym na czas określony kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja  /4:57:48/. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas określony kolejnej umowy 

najmu z dotychczasowym najemcą.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Śleszyńska 

BRAK GŁOSU (2) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/477/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 

na czas określony kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą została podjęta /4:58:37/. 

/Uchwała Nr XLVII/477/2022 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5j  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia według 

właściwości. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przekazania petycji 

do rozpatrzenia według właściwości /4:58:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania petycji 

do rozpatrzenia według właściwości. Projekt uchwały był procedowany na posiedzeniu 

Komisji skarg, wniosków i petycji. Poprosiła o zabranie głosu Panią Sylwię Bielawską – 

Przewodniczącą Komisji skarg, wniosków i petycji /4:58:45/. 

 



S t r o n a  | 34 

 

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji 

poinformowała, że w dniu 23.03.2022 r. odbyło się posiedzenie Komisji skarg, wniosków 

i petycji, do której wpłynęła petycja Cechu Zdunów Polskich w sprawie naprawy programów 

ochrony powietrza dotyczących uchwał Sejmiku Województwa Podlaskiego. Komisja 

jednogłośnie rekomenduje, aby petycję przekazać według właściwości Sejmikowi 

Województwa Podlaskiego /4:59:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /4:59:34/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:59:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:00:00/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:00:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:00:02/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:00:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:00:03/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:00:19/. 

 

/Radny /5:00:30/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:00:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:00:34/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:00:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:48/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:02:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:03:26/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:03:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:04:51/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:04:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:06:30/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:06:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:06:56/. 
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:07:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:07:04/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:07:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości. Poprosiła Państwa 

Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /5:07:12/. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/478/2022 w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości została 

podjęta /5:08:01/. 

/Uchwała Nr XLVII/478/2022 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5k  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Społeczno-

Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie /5:08:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie. Przedstawiła 

rezygnację Pana Radnego Mieczysława Szczerbakow z członkostwa w Komisji Społeczno-

Oświatowej i Komisji Rozwoju /zał. nr 15/. Poddała pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej 

w Augustowie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja 

/5:08:08/. 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany składu osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Ostapowicz 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/479/2022 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej 

Rady Miejskiej w Augustowie została podjęta /5:09:10/. 

/Uchwała Nr XLVII/479/2022 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5l  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju 

Rady Miejskiej w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie /5:09:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej 

w Augustowie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja. 

Przypomniała, że rezygnację z członkostwa w Komisji Rozwoju złożył Pan Radny Mieczysław 

Szczerbakow /5:09:20/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Emilian Al-Khameri, Dariusz Ostapowicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/480/2022 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej 

w Augustowie została podjęta /5:10:23/. 

/Uchwała Nr XLVII/480/2022 – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5m  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. 

/Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022 /5:10:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2022. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Komisji Uzdrowiskowej. Poprosiła o zabranie głosu Pana Emiliana Jasyena 

Al-Khameri – Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu i przedstawienie opinii Komisji 

do spraw Budżetu /5:10:33/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 

poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 30 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2022. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 4 głosach 

wstrzymujących się /5:11:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Radosławowi Czerwińskiemu – Skarbnikowi Miasta /5:11:26/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta omówił ww. projekt uchwały /5:11:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /5:20:30/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:20:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:21:57/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:22:02/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:22:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:23:18/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:23:24/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:25:53/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:25:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:06/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /5:28:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:38/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:28:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:31:09/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:31:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:31:52/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:32:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:32:24/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:32:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej podała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /5:32:30/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu miasta na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/481/2022 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022 została podjęta /5:33:11/. 

/Uchwała Nr XLVII/481/2022 – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 
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Ad. pkt 5n  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2022-2034. 

/Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Augustowa na lata 2022-2034 /5:33:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. Projekt uchwały był rozpatrywany 

na posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu, Komisji Rozwoju, Komisji Uzdrowiskowej. 

Poprosiła o zabranie głosu Pana Emiliana Jasyena Al-Khameri – Przewodniczącego Komisji 

do spraw Budżetu i przedstawienie opinii Komisji do spraw Budżetu /5:33:23/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 

poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 30 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2022. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 4 głosach 

wstrzymujących się /5:33:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Radosławowi Czerwińskiemu – Skarbnikowi Miasta /5:34:12/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta omówił ww. projekt uchwały /5:34:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Udzieliła głosu Pani Radnej Izabeli Agnieszce Piaseckiej /5:35:31/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:35:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:57/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:36:00/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /5:36:41/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/482/2022 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa 

na lata 2022-2034 została podjęta /5:37:15/. 

/Uchwała Nr XLVII/482/2022 – stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5o  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Augustowskiemu. 

/Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Augustowskiemu /5:37:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Augustowskiemu. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu 

Komisji do spraw Budżetu, Komisji Rozwoju, Komisji Uzdrowiskowej. Poprosiła o zabranie 

głosu Pana Emiliana Jasyena Al-Khameri – Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu 

i przedstawienie opinii Komisji do spraw Budżetu /5:37:40/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 

poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 30 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej Powiatowi Augustowskiemu. Po analizie przedstawionego dokumentu, 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 15 głosami za, przy braku 

głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /5:38:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /5:38:22/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta omówił ww. projekt uchwały  

/5:38:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Udzieliła głosu Pani Radnej Magdalenie Śleszyńskiej /5:39:34/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:39:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:34/. 
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Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych, 

Radny Rady Powiatu w Augustowie /5:40:41/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:41:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:41:15/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:41:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:41:40/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:41:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:44:04/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:44:09/. 

 

/Radny /5:46:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:47:01/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:47:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:47:03/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:47:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Krystynie Wilczewskiej, która zgłasza Wniosek Formalny /5:49:01/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska zgłosiła Wniosek Formalny o zdjęcie z porządku obrad 

ww. projektu uchwały do momentu ogłoszenia przetargu oraz uzyskania informacji 

o wartościach po przetargu dotyczących inwestycji /5:49:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:49:40/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /5:50:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:50:43/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:50:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:51:33/. 

 

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /5:51:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:30/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /5:55:00/. 
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/Głosy z sali /5:55:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:55:16/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /5:55:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:55:30/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /5:55:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:57:04/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /5:57:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:57:24/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /5:57:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:58:39/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /5:58:56/. 

 

/Głosy z sali /5:59:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:00:01/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /6:00:10/. 

 

/Głosy z sali /6:01:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:01:43/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /6:01:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:01:49/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych, 

Radny Rady Powiatu w Augustowie /6:02:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:02:35/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /6:02:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:02:57/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /6:03:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:03:10/. 

 

/Radni/6:03:16/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Augustowskiemu. 

Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /6:03:21/. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Augustowskiemu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XVLII/483/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Augustowskiemu 

została podjęta /6:03:41/. 

/Uchwała Nr XLVII/483/2022 – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:03:47/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu /6:04:22/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /6:04:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:04:34/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu /6:04:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:04:39/. 

 

Ad. pkt 5p  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę 

Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację inwestycji tj. "Przebudowa 

ulicy powiatowej Nr 2540B - Rajgrodzka/Jonkajtysa na odcinku od skrzyżowania 

z ul. Wojska Polskiego do skrzyżowania z ul. Głowackiego" wraz z przebudową 

oświetlenia. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację inwestycji 

tj. "Przebudowa ulicy powiatowej Nr 2540B - Rajgrodzka/Jonkajtysa na odcinku 

od skrzyżowania z ul. Wojska Polskiego do skrzyżowania z ul. Głowackiego" 

wraz z przebudową oświetlenia /6:04:47/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację 

inwestycji tj. "Przebudowa ulicy powiatowej Nr 2540B - Rajgrodzka/Jonkajtysa na odcinku 

od skrzyżowania z ul. Wojska Polskiego do skrzyżowania z ul. Głowackiego" 

wraz z przebudową oświetlenia. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu 

Komisji do spraw Budżetu, Komisji Rozwoju, Komisji Uzdrowiskowej. Poprosiła o zabranie 

głosu Pana Emiliana Jasyena Al-Khameri – Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu 

i przedstawienie opinii Komisji do spraw Budżetu /6:04:47/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 

poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 30 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację 

inwestycji tj. "Przebudowa ulicy powiatowej Nr 2540B - Rajgrodzka/Jonkajtysa na odcinku 

od skrzyżowania z ul. Wojska Polskiego do skrzyżowania z ul. Głowackiego" 

wraz z przebudową oświetlenia. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 

i przy braku głosów wstrzymujących się /6:05:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /6:06:11/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta omówił ww. projekt uchwały 

/6:06:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06:35/. 

 

/Głosy z sali /6:06:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi 

Augustowskiemu na realizację inwestycji tj. "Przebudowa ulicy powiatowej Nr 2540B - 

Rajgrodzka/Jonkajtysa na odcinku od skrzyżowania z ul. Wojska Polskiego do skrzyżowania 

z ul. Głowackiego" wraz z przebudową oświetlenia. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /6:06:42/. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu 

na realizację inwestycji tj. "Przebudowa ulicy powiatowej Nr 2540B - Rajgrodzka/Jonkajtysa 

na odcinku od skrzyżowania z ul. Wojska Polskiego do skrzyżowania z ul. Głowackiego" 

wraz z przebudową oświetlenia.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/484/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów 

Powiatowi Augustowskiemu na realizację inwestycji tj. "Przebudowa ulicy powiatowej 

Nr 2540B - Rajgrodzka/Jonkajtysa na odcinku od skrzyżowania z ul. Wojska Polskiego 

do skrzyżowania z ul. Głowackiego" wraz z przebudową oświetlenia została podjęta /6:07:27/. 

/Uchwała Nr XLVII/484/2022 – stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5r  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę 

Miasto Augustów Województwu Podlaskiemu na realizację inwestycji tj. budowę kładki 

rowerowej nad Kanałem Bystrym w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 664 w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

przez Gminę Miasto Augustów Województwu Podlaskiemu na realizację inwestycji tj. budowę 

kładki rowerowej nad Kanałem Bystrym w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 664 w Augustowie 

/6:07:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez Gminę Miasto Augustów Województwu Podlaskiemu na realizację inwestycji 

tj. budowę kładki rowerowej nad Kanałem Bystrym w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 664 

w Augustowie. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji do spraw 

Budżetu, Komisji Rozwoju, Komisji Uzdrowiskowej. Poprosiła o zabranie głosu Pana Emiliana 

Jasyena Al-Khameri i przedstawienie opinii Komisji do spraw Budżetu /6:07:36/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 

poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 30 marca 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez Gminę Miasto Augustów Województwu Podlaskiemu na realizację inwestycji 

tj. budowę kładki rowerowej nad Kanałem Bystrym w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 664 

w Augustowie Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 16 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się /6:08:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza Miasta /6:08:42/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta omówił ww. projekt uchwały 

/6:08:47/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów 

Województwu Podlaskiemu na realizację inwestycji tj. budowę kładki rowerowej nad Kanałem 

Bystrym w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 664 w Augustowie. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /6:10:11/. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Województwu Podlaskiemu na 

realizację inwestycji tj. budowę kładki rowerowej nad Kanałem Bystrym w ciągu drogi 

wojewódzkiej Nr 664 w Augustowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta 

Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLVII/485/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów 

Województwu Podlaskiemu na realizację inwestycji tj. budowę kładki rowerowej nad Kanałem 

Bystrym w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 664 w Augustowie została podjęta /6:10:57/. 

/Uchwała Nr XLVII/485/2022 – stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 6  

Przyjęcie protokołów z obrad: XLV sesji Rady Miejskiej z 24.02.2022 r.; XLVI sesji 

Rady Miejskiej z 7.03.2022 r. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania puntu poświęconego Przyjęcie protokołów z obrad: 

XLV sesji Rady Miejskiej z 24.02.2022 r.; XLVI sesji Rady Miejskiej z 7.03.2022 r. /6:11:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym 

punktem porządku obrad jest przyjęcie protokołów z obrad: XLV sesji Rady Miejskiej 

z 24.02.2022 r. i XLVI sesji Rady Miejskiej z 7.03.2022 r. Zapytała, czy są uwagi 

do przedstawionych protokołów. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie protokół z obrad XLV sesji Rady Miejskiej z 24.02.2022 r. /6:11:05/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej z 24.02.2022 r. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Dariusz Ostapowicz, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad 

XLV sesji Rady Miejskiej z dnia 24.02.2022 r. został przyjęty. Udzieliła głosu Panu  Radnemu 

Marcinowi Kleczkowskiemu /6:12:13/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski poinformował, że głosował przeciw, ponieważ w dniu 

24 lutego Pani Przewodnicząca nie zrealizowała porządku obrad. Można było wtedy przerwać 

sesję, nawet jeżeli Pani Przewodnicząca chciała wziąć udział w jakiś czynnościach poza sesją 

i kontynuować obrady. Sesja nie została dokończona. Jest to wbrew prawu /6:12:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wyjaśniła, iż na ww. sesji 

powiedziała Państwu Radnym, że swoje wnioski mogą składać również na piśmie. Poprosiła 

Panią Mecenas o zabranie głosu /6:13:21/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny stwierdziła, że wszystkie punkty porządku obrad 

zostały zrealizowane, w tym również punkt związany z wolnymi wnioskami oraz punkt 

dotyczący zamknięcia obrad. Natomiast, czy wszystkie wnioski w ramach zgłoszonych 

wniosków zostały wysłuchane, to już zupełnie inna kwestia. Stwierdziła, że był odczytany 

punkt dotyczący wolnych wniosków i punkt związany z zamknięciem porządku obrad. 

/6:13:38/. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

poddała pod głosowanie protokół z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

7.03.2022 r. /6:14:17/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej z 7.03.2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Dariusz Ostapowicz, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Rafał Harasim, Tomasz Miklas 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad 

XLVI sesji Rady Miejskiej z dnia 7.03.2022 r. został przyjęty /6:15:06/. 

 

Ad. pkt 7  

Wolne wnioski. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego wolnym wnioskom /6:15:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym 

punktem porządku obrad są „Wolne wnioski”. Zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chce 

złożyć wniosek. Udzieliła głosu Pani Radnej Izabeli Agnieszce Piaseckiej /6:15:16/ 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /6:15:27/ 

Pani Małgorzata Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /6:19:44/. 

Pan Radny Marek Sznejder /6:19:48/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:24:15/. 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:24:56/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:26:09/. 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /6:26:27/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:28:06/. 

Pan Radny Adam Sieńko /6:28:12/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:29:30/. 

Pan Radny Adam Sieńko /6:29:49/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:36:58/. 

Pan Radny Adam Sieńko /6:37:01/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:37:01/. 

Pan Radny Adam Sieńko /6:37:21/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:37:32/. 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:38:04/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:40:18/. 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:40:32/. 

/Radna /6:42:26/. 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:42:29/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:33/. 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:42:38/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:46:48/. 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:46:48/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:47:29/. 

Pan Radny Rafał Harasim /6:48:29/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:50:17/. 

Pan Radny Rafał Harasim /6:50:31/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:50:37/. 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /6:50:48/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:23/. 

Pan Radny Rafał Harasim /6:51:24/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:30/. 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /6:51:32/. 

Pan Radny Rafał Harasim /6:51:42/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:46/. 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /6:51:47/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:55/. 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /6:52:03/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:53:01/. 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:53:06/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:56:45/. 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /6:56:51/. 

/Radna /6:57:10/. 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /6:57:13/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:57:18/. 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /6:57:31/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:57:31/. 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /6:58:20/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:58:22/. 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /6:58:23/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:00:03/. 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /7:00:20/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:00:20/. 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /7:00:26/. 

/Głos z sali /7:00:29/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:00:34/. 

/Radni /7:00:57/. 

Pan Radny Adam Sieńko /7:01:03/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:02:00/. 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /7:02:06/. 

/Głos z sali /7:03:50/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:03:54/. 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /7:03:54/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:03:54/. 

Pan Radny Rafał Harasim /7:05:16/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:05:17/. 

Pan Radny Rafał Harasim /7:05:18/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:05:28/. 

Pan Radny Rafał Harasim /7:05:28/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:05:53/. 

Pan Radny Rafał Harasim /7:06:28/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:06:28/. 

/Głosy z sali /7:07:11/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:07:13/. 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:07:37/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:07:43/. 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /7:07:53/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:08:22/. 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta odniósł się do wypowiedzi Państwa Radnych 

/7:08:43/. 

 

/Radna /7:09:27/. 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:10:30/. 

/Radni /7:13:30/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:13:38/. 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:13:43/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:15:39/. 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:15:49/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła informację 

dotyczącą oświadczeń majątkowych. Poinformowała o korespondencji zamieszczonej 

w systemie eSesja. Pismo Rady Seniorów skierowała do Komisji Rozwoju.  /7:26:48/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta poinformował, iż Państwu Radnym zostało 

przesłane sprawozdanie finansowe z wykonania budżetu za 2021 rok /7:28:03/. 

 

Ad. pkt 8  

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad //7:28:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej po zrealizowaniu porządku 

obrad zamknęła XVII sesję Rady Miejskiej w Augustowie /7:28:22/. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

Alicja Dobrowolska 

  

 

Przygotował(a): Beata Filipow 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 


